
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2023-08-14, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande:    Henrik O, Lennart Z, Leif T, Eleonor N, Kajsa M, Per N, Anna-Karin 

P, Leif T, Per N Jonatan H och John H  

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2023-06-12. 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

Inga inkomna 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

 Inga kända 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

- Rensning av våra diken på östra sidan järnvägen 
(det västra området kommer att påverkas av 
omfattande grävnining. på grund av fiber/VA) 

-    Smedbacken är i behov av ny beläggning.  
- Snabelbilen kommer att åtgärda så kallade 

”potthål” i hela vårt vägnät.  

§ 7. Utförda arbeten: - Röjning av vägkanterna. 
- Fyra vägskyltar har reparerats. 

§ 8. Ekonomi: - 10 fastigheter har ännu inte betalt medlemsavgift. 

§ 9. Övriga frågor: - Tjänstemännens utredning om fördelning av 
vägbidrag har lagts ner eftersom den inte fick 
politiskt gehör. 

- Dräneringsproblem har uppstått i samband med 
VA-grävningen. Oklart vem som ska stå för 
kostnaden av ny dränering. I förebyggande syfte 
tar Henrik in ett kostnadsförslag från vår 
entreprenör för att möta Skanskas förslag. 

- Vi går igenom besiktningsprotokollet från Etapp 1 
(va-arbetet). När Skanska rättat till bristerna som 
framkommit kommer en ny besiktning av detta 
ske för godkännande. Vi beslutar att Henrik och 
Lennart deltar när kallelse till det mötet. 

- Nästa besiktning kommer att ske efter 2 år, 2025. 



- De nybyggda fastigheterna på Klockarens väg vill 
att vi plogar fram till deras fastigheter. En 
lantmäteriförrättning är på gång som kommer 
innebära övertag av skötselansvar föreningen 
men är inte klar ännu. Föreningens krav är att den 
måste vara asfalterad i samma skick som den 
ansluter till innan vi påbörjar skötseln. 

- Under sommaren har inkommit ett nytt mejl om 
slyröjning utanför en fastighet. En enig styrelse 
fattade beslutet om att frågan inte är en fråga där 
vägföreningen kan fatta beslut i. 

- Anna-Karin har arbetat fram ett material (bra veta 
som exempelvis nyinflyttad) att lägga upp på vår 
hemsida. Eftersom förändringar är på gång 
avvaktar vi med detta. 

- Föreningen jobbar aktivt på att hålla nere 
kostnaderna och håller på att gå över till digitala 
fakturor. Per ser över så att information finns på 
vår hemsida. 

  Nästa möte: Måndagen den 25 september 2023 klockan 18:30. 

§ 13. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 


